
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 716 af 21. september 2021 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Lene Skov Henningsen 
  

8. oktober 2021 
J.nr. 2021 - 7068 

 

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 716

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

I SAU alm. del – spørgsmål 603 bliver ministeren spurgt, hvor mange boliger der ikke når 

at få deres nye ejendomsvurdering inden de nye beskatningsregler træder i kraft. Ministe-

ren svarer, at de fleste forventes at have fået deres nye vurdering, men ministeren bedes 

uddybe, hvad der ligger i formuleringen ”de fleste”, og samtidig oplyse antallet af boliger 
ud af det samlede antal.  

 

Svar 

Der vil som udgangspunkt være udsendt nye 2020-vurderinger for parcel- og rækkehuse, 

ejerlejligheder og sommerhuse inden 2024.  

 

Tidsplanen for vurderinger af de særligt komplicerede ejendomstyper er ikke endelig. Der 

arbejdes på at fremskynde udsendelsen af flest mulige vurderinger, herunder også de helt 

særlige ejendomstyper, inden skatteomlægningen i 2024.  

 

Jeg henviser i øvrigt til mit svar på spørgsmål nr. 603 af 20. september 2021 (alm. del). 
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